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PROTOKÓŁ  

z  XXI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 30 grudnia 2020 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1100. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecny Radny Łukasz Dąbek. 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
4. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2020-2030. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/100/2020 z dnia 30 czerwca 2020 r. w 

sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu „Strategia Rozwoju Gminy Brąszewice na lata 2021-2027” 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 
 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach. Przypomniał wszystkim obecnym na sali obrad o obowiązującym reżimie 

sanitarnym związanym z COVID-19. 

 

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 3  

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 17 grudnia 

2020 r. do 29 grudnia 2020 r.  

Radny Józef Przezak dopytał o firmy, które będą wykonywać remonty dróg. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
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Ad. 4  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radny Adam Laskowski zgłosił potrzebę ograniczenia prędkości w m. Wiry. 

Radny Antoni Sowizdrzał podziękował za zamontowanie drogowskazu do m. Gałki oraz zapytał o firmy 

biorące udział w przetargach na przebudowę dróg. 

Radny Józef Toruński zgłosił niedziałającą lampę w m. Trzcinka. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszenia Radnych. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2020-2030. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/118/2020 z dnia 

30 grudnia 2020 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-

2030. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 145 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/119/2020 z dnia 

30 grudnia 2020 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XVIII/100/2020 z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Brąszewicach. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/120/2020 z dnia 

30 grudnia 2020 r. w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/100/2020 z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu „Strategia Rozwoju Gminy Brąszewice na lata 2021-2027” 

Radny Andrzej Smok zapytał o sposób prowadzenia konsultacji. 

Radny Zenon Ciupek zapytał o formę przeprowadzenia konsultacji. 

Radny Antoni Sowizdrzał zapytał o szczegóły projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy udzieliła odpowiedzi. 
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Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/121/2020 z dnia 

30 grudnia 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu „Strategia Rozwoju Gminy Brąszewice na lata 2021-2027” 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 9 Sprawy różne. 

Wójt Gminy podsumował mijający rok, przypomniał zrealizowane w 2020 roku inwestycje i sprawy, 

którymi zajmowała się Rada Gminy. Podziękował za współpracę i złożył życzenia na Nowy Rok. 

Radna Justyna Brąś podziękowała za współpracę Urzędu Gminy w Kołem Gospodyń Wiejskich. 

Radny Jan Świątek zapytał o plany dotyczące starego budynku Urzędu Gminy oraz zgłosił niedziałającą 

lampę w m. Pasie. 

Wójt Gminy udzielił informacji. 

Radna Grażyna Dobruchowska podziękowała za inwestycje realizowane na jej terenie. 

Przewodniczący Rady  podziękował za współpracę w mijającym roku i złożył życzenia na Nowy Rok. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXI sesji Rady Gminy o godzinie 1100.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował: S. Domagała 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


